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Uit het bestuur 
Beste vrienden van de ChristenUnie. 
  
Tijdens de reis door Jordanië en Israël die ik samen met Diny 
mijn vrouw onlangs heb gemaakt zijn we Beer Sjeva , een stad in 
de Negev woestijn  gepasseerd. Het is de plaats waar Abraham 
met Abimelech een bondgenootschap sloot ( Genesis 21). 
Abraham die daar verbleef als gast en Abimelech komen beiden 
op voor hun rechten en tonen wederzijds respect voor elkaar. 
Het resultaat is dat beide partijen na afspraken te hebben 
gemaakt in vrede naast elkaar leven vanuit wederzijds respect. 
Ook nu kunnen we zo vreedzaam samenleven met de 
vreemdeling in ons midden. 
Op 20 mei hopen we onze algemene ledenvergadering te 
houden. U hebt daarvoor een aparte  uitnodiging ontvangen 
maar ik wil u attenderen op het ‘ontspannende onderdeel’, nl. 
de  natuurwandeling in de omgeving van s’ Gravenpolder onder 
leiding van Chiel Jacobusse . Chiel Jacobusse heeft onlangs de 
Goessche Diep Fondsprijs ontvangen voor zijn buitengewone 
bijdrage aan het vergroten en toegankelijk maken van de kennis 
van de natuur en landschap van Zeeland voor een breed publiek 
(citaat). In de Zeeuwse Bibliotheek kunt u tot 8 mei zijn 
schitterende natuurfoto’s bewonderen. Het bestuur hoopt u op 
20 mei te ontmoeten. 
Leen vermeulen 

 
 

Provinciale verkiezingen 
 

Beste mensen, 
Mijn werkzaamheden als bestuurslid Zuid-Beveland staan 
vanwege mijn Statenlidmaatschap op een laag pitje. Maar het 
lijkt ons goed om daar dan maar iets over te melden. We 
hadden ruim genoeg stemmen gekregen voor twee zetels en 
hebben er veel zin in. Zelf doe ik de commissie Bestuur, Martin 
doet Economie en Ria (die actief blijft in het bestuur van Zuid-
Beveland) doet de commissie Ruimte. In de commissies worden 
onderwerpen voor de Statenvergaderingen voorbereid. Ik neem 
ook deel in de commissie Integriteit, een erg actueel thema met 
alle affaires van de laatste tijd. De komende tijd staat in het 
teken van inwerkprogramma’s op de dossiers, collegevorming 
maar ook onze eigen teambuilding. Zoals bekend heeft de 
huidige coalitie nog steeds een meerderheid en wil men graag 
samen door. Wat mij betreft blijven we als provinciale fractie 
nauwe contacten onderhouden met de lokale fracties want op 
dossiers als bijv. Openbaar Vervoer kunnen wij elkaar zeker 
versterken. In de komende tijd zullen wij ons verder beraden op 
de thema’s waarop we het verschil willen maken; te denken valt 
aan innovatie en midden en klein bedrijf (mkb), sociaal 
ondernemen of verkeersveiligheid en daarover zullen we dan 
ook met partijen in gesprek gaan. Bij het afleggen van 
werkbezoeken betrekken wij graag onze lokale ChristenUnie 
mensen. 
Met hartelijke groeten,, Jan Henk

 

ChristenUnie in het Waterschap 
De verkiezingen voor het Waterschap samen met de Provinciale 
Staten zijn goed verlopen. De opkomst bij het Waterschap was 
gemiddeld 48.1 %, tegen rond de 32 % bij de vorige stemronde 
per brief in najaar van 2010. De ChristenUnie heeft goed 
gescoord;  9836 stemmen nu tegen 6212 de vorige keer. Helaas 
kwamen we  ongeveer 200 stemmen tekort voor een tweede 
(rest )zetel. Door het beperkte aantal zetels dat te verdelen is bij 
het Waterschap zijn de verschillen door restzetels vrij groot.  
Partijen met 16500 stemmen halen  3 zetels en met 21000 zelfs 
vier. Dat lijkt niet zo eerlijk; maar ook dat is de systematiek van 
de Kieswet. Bijzonder is wel dat er voor het Waterschap 
ongeveer 1200 stemmen meer waren op de ChristenUnie dan bij 
de Provinciale Staten, terwijl je het omgekeerde zou verwachten. 
Ik denk dat  dit komt door het betrekkelijk hoge aantal bekende 
mensen op de lijst voor het Waterschap. Burgers stemmen 
steeds vaker op iemand die ze kennen in plaats van op een 
partijprogramma of op een ideologie. Je ziet dat ook in de 
stemmen op de lokale partijen.  Inmiddels ben ik weer opnieuw 
voor vier jaar benoemd en beëdigd als hoofdingeland ( lid van 
het Algemeen Bestuur) bij het Waterschap Scheldestromen. 
Heleen Hamelink en Andries Jumelet blijven als steunfractielid in 
de Waterschapsfractie en gaan beiden weer zitting nemen in de 
Commissie. Zo kunnen we het werk goed verdelen en namens de 
ChristenUnie een bijdrage leveren aan het bestuur van het 
Waterschap.  We zijn tevreden met onze goede uitslag en danken 
God .   
Jaap van Ginkel  

 

Broekriem 
 
Een aantal jaren geleden zijn we in Goes aan de slag gegaan om 
fors te bezuinigen, vooral de eigen organisatiekosten zijn 
teruggebracht. Het college heeft met aansporing vanuit de raad 
daarin goede stappen gezet. En nu blijkt het nog niet voldoende 
te zijn, tegenvallers komen op ons af en dwingen tot verder 
bezuinigen. 
 
Dat vraagt om keuzes, soms lastig soms heel zwaar. Want 
wanneer kunnen we een hogere bijdrage aan de burgers vragen? 
Of moeten we eerst het onkruid laten groeien en de wegen 
minder onderhouden? De ChristenUnie zal steeds de afweging 
maken met daarbij een ruim hart voor hen die rond de 
armoedegrens leven. 
 
Heeft het ook voordelen, zo’n krappe tijd? Jazeker, 
ongebreidelde groei van de overheid leidt vaak tot weinig goeds. 
We kunnen best zaken wat meer ‘laten gebeuren’, meer eigen 
inbreng van elkaar vragen. Een lichaam vaart wel bij af en toe 
tijden van schaarste, weet dat wanneer er bezuinigd moet 
worden. 
 
Jan Jaap Bouma, janjaapbouma@live.nl 
06-29352256 
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Colofon 
 

Deze Nieuwsbrief is een uitgave van de Kiesvereniging van de 
ChristenUnie Zuid-Beveland. 
 

Voor vragen en opmerkingen kunt u terecht bij: 
Maurice Snellen (secretaris) 
secretaris@zuid-beveland.christenunie.nl 
 
Redactie: 
Ria Rijksen  
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  Raadslid Maurits Born 
SGP-ChristenUnie Goes vraagt aandacht voor uitbetaling PGB  
Er is de afgelopen tijd veel te doen geweest over de uitbetaling 
van de persoonsgebonden budgetten (PGB’s) door de Sociale 
verzekeringsbank (SVB). Hoewel Staatssecretaris van Rijn aangaf 
dat de uitbetaling in veel van de gevallen goed gaat, zijn er 
landelijk nog steeds mensen die wachten op hun loon. 
Onze fractie heeft hiervoor aandacht gevraagd, door middel van 
schriftelijke vragen aan het college. De formele beantwoording 
moeten we nog krijgen maar een paar zaken zijn inmiddels wel 
duidelijk geworden. 
In Goes zijn er voor zover bekend geen grote probleem gevallen 
bekend met betrekking tot de uitbetaling. Van de ongeveer 300 
mensen die PGB ontvangen zijn er wel signalen ontvangen over 
vertraging. Maar een aantal hiervan zijn, of worden, met behulp 
van de inzet van WIZ (Werk Inkomen Zorg, GR de Bevelanden) 
opgelost. Extra maatregelen zijn voor dit moment dan ook niet 
aan de orde in Goes. 
De afdeling WIZ is naar de mening van de fractie goed op de 
hoogte van de gang van zaken. Ze heeft voor dit moment ook 
voldoende ruimte en inzicht om de lopende dossiers te 
behandelen. ‘WIZ geeft hiermee op een juiste wijze invulling aan 
de sociale kant van onze fractie’. 
Natuurlijk is het altijd mogelijk dat er problematische situaties 
kunnen ontstaan. De fractie doet dan ook de oproep om hiervan 
dan melding te maken. Dat kan via de fractie van de SGP-
ChristenUnie maar natuurlijk ook via de verschillende loketten 
bij de gemeente. 
‘We willen namelijk voorkomen dat er mogelijk mensen tussen 
wal en schip terecht komen door administratieve problemen !’ 
Maurits Born. 
Volg mij op:  
LinkedIn: http://nl.linkedin.com/pub/maurits-born/22/147/5a8 
 

 

Algemene ledenvergadering 
Uitnodiging voor de Algemene Ledenvergadering van de 
kiesvereniging Zuid-Beveland van de ChristenUnie, die D.V. 
gehouden zal worden op woensdag 20 mei 2015 ten huize van 
Fam. Van Ginkel – Dees, Provincialeweg 18 te ’s-Gravenpolder. 
Aanvang 19.00u 

 
 

 

 
 

 

Raadslid Pierre Kruizinga 
In de Kapelse politiek is het relatief rustig te noemen. De 
bouw van de MFA(Brede School) kan beginnen. Het  besluit 
om te starten met Diftar (een inzamelingsmethode ter 
bevordering van het scheiden van afval) en de aanleg van een 
kunstgrasveld voor de VV Kapelle zijn genomen. De 
commissaris van de koning heeft kortgeleden  een 
kennismakingsbezoek gebracht aan de gemeenteraad. Tijdens 
dat bezoek benadrukte hij de kaderstellende  en 
controlerende rol van de raad. Hij adviseerde om toch werk te 
maken van de rekenkamer zodat de raad beter inhoudelijk 
zicht krijgt op het financiële beleid van het college. Het was 
een goed bezoek in een gezellige sfeer. Binnenkort wordt de 
Kadernota behandeld, dan geeft de raad op hoofdlijnen 
richting aan het financiële kader voor het komende jaar. 
Als afgevaardigde van de gemeente mag ik, samen met een 
aantal anderen, een bezoek brengen aan Orry-la-Ville, een 
plaatsje in Frankrijk waar Kapelle een jaarlijks terugkomende 
uitwisseling mee heeft. Dit bezoek zal plaatsvinden rondom 
Dodenherdenking. Orry-la-Ville heeft een erebegraafplaats 
voor Nederlandse slachtoffers uit WO-2, net zoals Kapelle die 
heeft voor Franse slachtoffers uit die tijd. 
Pierre Kruizinga 
raadslid.p.kruizinga@kapelle.nl 
06-40095976 

 

Raadslid Gerard Verkuil 
 

Het heetste hangijzer in de Borselse gemeentepolitiek is op dit 
moment de vertraging van de verdubbeling van de Sloeweg. 
Ondanks dat dit gemeentelijk project betreft, is het wel iets dat 
ons allen uitermate bezighoudt, omdat het tracé voor 90% over 
Borsels grondgebied loopt. Zodra bekend werd dat het werk stil 
was komen te liggen, heeft de raad de verantwoordelijk 
wethouder om uitleg gevraagd. Ook hij moest in eerste instantie 
het antwoord schuldig blijven, omdat er vanuit de provincie (als 
opdrachtgever voor het project) niet direct tekst en uitleg werd 
gegeven. Wethouder Weststrate had dezelfde vragen als de 
raad. Vorige week donderdag bezocht Commissaris van de 
Koning Han Polman onze raad om kennis te maken en gevoelens 
te peilen. Het was voor hem geen verrassing dat deze kwestie 
hoog op de agenda stond. Problemen met de begroting blijken 
de grondslag te zijn voor de vertraging. Er wordt nu gezocht naar 
bezuinigingen ter grote van ongeveer 25% van het totale 
budget. Dat is fors. De fractie van SGP-ChristenUnie zal er zorg 
voor dragen dat ook in de nieuwe plannen verkeersveiligheid, 
bereikbaarheid, het tegengaan van sluipverkeer en een goede 
doorstroming evengoed gewaarborgd zullen zijn als in het 
oorspronkelijke plan.  
Gerard Verkuil, Gev@hotmail.nl 
0618322857 
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